
Betreft: Verkeerssituatie Rijksweg N9         
 

Haarlem, 15 mei 2023 
 
Geachte mevrouw Van der Graaf, beste Stieneke,  
 
Middels deze brief willen wij, de provinciale fractie van de ChristenUnie in Noord-Holland, 
aandacht vragen voor verbetering van de verkeersveiligheid van de rijksweg N9. Deze weg is 
één van de gevaarlijkste wegen in Noord-Holland. Echter, omdat er sprake is van een rijksweg 
kan de provincie niet ingrijpen in de verkeerssituatie.  
 
In het afgelopen kalenderjaar was er sprake van gemiddeld één verkeersongeluk per week. 
In sommige gevallen vallen hierbij zwaargewonden en/of dodelijke slachtoffers. De 
ChristenUnie in Noord-Holland maakt zich daarom grote zorgen. In het bijzonder nu er, naast 
het dagelijks verkeer, ook allerlei vakantieverkeer en dagjestoeristen gebruikmaken van de 
N9. Ingrijpen is daarom noodzakelijk. 
 
De N9 loopt vanaf knooppunt Kooymeer in Alkmaar langs het Noord-Hollands kanaal naar Den 
Helder. Doordat er sprake is van een tweebaansweg vinden er veel ongelukken plaats waarbij 
weggebruikers op de verkeerde weghelft terechtkomen. Daarom zijn er in het verleden 
diverse maatregelen ingevoerd om ongelukken te voorkomen. Buiten de bebouwde kom zijn 
er snelheden tot 80 km/uur toegestaan.  In 2021 is er een trajectcontrole ingevoerd. Echter, 
deze controle heeft nauwelijks tot geen effect gehad. 
 
De ChristenUnie in Noord-Holland wil geen pleidooi houden voor meer asfalt. Het verbreden 
van de weg – waar door anderen voor wordt gepleit – is in onze ogen niet de beste manier om 
de verkeersveiligheid te vergroten. Daarentegen willen wij vragen om te onderzoeken of op 
verschillende plekken inhaalvlakken gerealiseerd kunnen worden. Veel ongelukken worden 
namelijk veroorzaakt door inhaalmanoeuvres door auto’s die (lang) achter vrachtverkeer 
moeten rijden. Eveneens zien wij een betere rijbaanscheiding, door middel van een 
tussenberm, als mogelijke oplossing.  
 
De huidige verkeerssituatie op de N9 is zeer zorgwekkend. ChristenUnie Noord-Holland zit 
met haar handen in het haar. Wij willen een veilige provincie voor al onze inwoners. Helaas 
kunnen wij niet ingrijpen omdat het gaat om een rijksweg. Het Rijk zou, in samenwerking met 
verkeerskundigen, zo snel mogelijk met een plan van aanpak moeten komen om de 
verkeersveiligheid van de N9 te waarborgen.  

 
Graag horen we of de landelijke ChristenUnie-fractie dit onderwerp onder de aandacht kan 
brengen en het ministerie kan vragen een plan van aanpak te maken waarin o.a. bovenstaande 
suggesties worden meegenomen. 
 
Namens de fractie van de ChristenUnie Noord-Holland, 
 
Marjon Tolhuis, steunfractielid 
Michel Klein, fractievoorzitter 


